
PROTOKÓŁ NR XLVII/14 

z posiedzenia XLVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 24 kwietnia 2014r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwoje radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pani Zofia Gałązka i Pan Grzegorz Wyszyński. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jacek Bachański dokonał otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitał wszystkich obecnych i przedstawił 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2014 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za marzec 2014 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia środków z Funduszu Spójności na realizację przedsięwzięcia pn.: „Plan 

gospodarki niskoemisyjnej Gminy Wyszków”; 

2) przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 

3) określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej; 

4) nadania nazwy ulicy; 

5) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów na 

terenie Gminy Wyszków; 

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów położonych w Wyszkowie; 

7) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

kwartału ulic: Generała Józefa Sowińskiego, Pułtuskiej, Wąskiej, Tadeusza Kościuszki 

oraz terenu położonego pomiędzy ulicami: Kościelną, Ignacego Daszyńskiego, 

Białostocką i Skwerem Jana Pawła II; 

8) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021; 

9) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2014 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2013 – 2016 w Gminie Wyszków. Sprawozdanie za rok 2013. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2013 w Gminie Wyszków. 
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12. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wyszków.  

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad pkt. 8.5 - uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających 

dziennych opiekunów na terenie Gminy Wyszków i wprowadzenie w to miejsce uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) została wybrana P. Danuta Kukwa. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 3) zostali wybrani: 

1.  P. Adam Mickiewicz; 

2. P. Marek Tauter; 

3. P. Eugeniusz Zaremba. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XLVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2014 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za marzec 2014 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka poinformował, że działkowicze z Kamieńczyka pytają co 

mają robić z odpadami komunalnymi gromadzonymi na swoich posesjach? Zwrócił się 

z prośbą, aby za pośrednictwem prasy lokalnej poinformować zainteresowanych jakie mają 

możliwości, czy mogą podpisać indywidualną umowę z odbiorcą odpadów? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że zawarcie takiej umowy jest obowiązkiem 

zarówno działkowiczów jak i osób prowadzących działalność gospodarczą. Umowę można 

podpisać nie tylko z firmą z Ostrołęki, ale z dowolną firmą, która prowadzi tego typu 

działalność. Urząd jest w trakcie tworzenia systemu, który objąłby również i te grupy osób, 

wtedy nie będzie konieczności zawierania przez nich indywidualnych umów. System ten nie 

będzie jednak funkcjonował wcześniej niż od 2015 roku.  

P. Abramczyk spytał: 

1) kiedy odbędzie się prezentacja nowego samochodu do czyszczenia kanalizacji, 

zakupionego przez PWiK? 

2) kiedy dojedzie do obiecanego spotkania władz samorządowych z Wojewodą 

Mazowieckim i przedstawicielami GDDKiA? 
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3)  jak wygląda sytuacja dotycząca dofinansowania przebudowy ul. 11 Listopada?  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że dofinansowanie na modernizację 11 Listopada 

jest mało prawdopodobne, ponieważ po zdjęciu środków z tego programu, ul. 11 Listopada 

znalazła się na 9 czy 10 miejscu rezerwowym (poza dofinansowaniem). Wprawdzie przy 

realizacji są zawsze jakieś oszczędności, ale chyba nie jest to możliwe, aby dziesiąty projekt 

został dofinansowany z oszczędności poprzetargowych. Burmistrz poinformował, że zostaną 

wykonane pewne elementy, które są zaprojektowane na ul. 11 Listopada, a mianowicie 

miejsca parkingowe, kawałek kanalizacji deszczowej i sanitarnej, zostanie wyremontowany 

chodnik oraz rozebrany budynek, który stoi w pasie drogowym (skrzyżowanie 

ul. 11 Listopada i Pułtuskiej). Jeżeli będą oszczędności, to 50% kosztów, które poniesie 

urząd, zostanie urzędowi zwrócone. Jeżeli chodzi o spotkanie z Wojewodą i GDDKiA, to 

spotkanie to na pewno się odbędzie. W tej chwili GDDKiA przygotowuje pakiet propozycji 

i rozwiązań przejęcia części infrastruktury gminnej.  

P. Teresa Jastrzębska – Prezes PWiK poinformowała, że specjalistyczny samochód do 

czyszczenia i udrażniania kanalizacji wraz z kamerą, został już do PWiK dostarczony, ale nie 

został jeszcze odebrany. Taki odbiór planowany jest w połowie maja i wtedy zostaną 

przedstawione możliwości tego sprzętu oraz zostaną udzielone odpowiedzi na wszelkie 

pytania związane z jego działaniem.  

P. Ickiewicz – Sołtys Sitna podziękowała radnemu Janowi Dziubłowskiemu oraz radnemu 

Adamowi Szczerbie za wsparcie na poprzedniej sesji w sprawie zapisania w budżecie Gminy 

Wyszków inwestycji dotyczącej wybudowania drogi w Sitnie. Chciała również sprostować 

podawane w prasie informacje, że jakoby jej działania inspirowane były przez radnego 

Szczerbę. Kategorycznie temu zaprzecza, informując, że wszyscy radni otrzymali pismo 

w sprawie budowy drogi w Sitnie w tym samym czasie, a dokładnie tuz przed samą sesją. 

Dodała, że inspiracją do walki o budowę drogi w Sitnie było życie oraz poczucie 

niesprawiedliwości, a nie radny Adam Szczerba.  
 

Ad. 8 

1) P. Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności na realizację 

przedsięwzięcia pn. „Plan gospodarki niskoemisyjnej Gminy Wyszków”. Poinformowała, 

że przedstawiona uchwała będzie załącznikiem do umowy dotyczącej pozyskania środków na 

powyższe przedsięwzięcie. Pozyskane środki będą przyznane w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko i zostaną przeznaczone na opracowanie bazy 

danych dot. gospodarki energią w sektorach i obiektach oraz inwentaryzacji emisji gazów 

cieplarnianych i zużycia energii. Następnym etapem będzie opracowanie samego planu oraz 

przeprowadzenie szkoleń związanych z przedsięwzięciem.  

Wartość całego zadania wynosi 75.000 zł, z czego urząd otrzyma 63.750 zł (dofinansowanie 

w wysokości 85%).  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych.  
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/478/14 w sprawie przyjęcia środków z Funduszu 

Spójności na realizację przedsięwzięcia pn. „Plan gospodarki niskoemisyjnej Gminy 

Wyszków”. 
 

2) P. Mikołajczyk - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości 

Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, że uchwała dotyczy przejęcia zadań od powiatu, 

polegającego na bieżącym utrzymaniu czystości dróg powiatowych na terenie Gminy 

Wyszków. Termin realizacji tych zadań został uchwalony do 31 grudnia 2014 r. Szczegółowe 

prawa i obowiązki stron, terminy przekazania środków finansowych na realizację tego 

zadania zostaną określone w porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą Wyszków a Powiatem 

Wyszkowskim. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

P. Abramczyk poinformował, że na Komisji Finansów i Gospodarki były obawy, aby 

utrzymanie czystości na drogach powiatowych nie skończyło się tak samo jak zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych. Spytał, czy powiat przekaże na to zadanie wystarczającą ilość 

środków, czy w razie gdyby środków zabrakło powiat dołoży różnicę? P. Abramczyk spytał 

również jaki będzie zakres obowiązków dotyczących utrzymania czystości na drogach 

powiatowych zawartych w porozumieniu z powiatem?  

P. Mikołajczyk poinformował, że uchwała dotycząca zimowego utrzymania dróg 

powiatowych została odłożona na później, ponieważ cały czas trwają nad nią dyskusje. 

P. Mikołajczyk uważa, że przejęcie zadań dotyczących utrzymania czystości na ulicach 

i drogach powiatowych jest jak najbardziej zasadne, natomiast co do przejęcia zadania 

w zakresie zimowego utrzymania, to ma wiele wątpliwości. Uważa, że lepszym rozwiązaniem 

byłoby zimowe utrzymanie dróg powiatowych przez sam powiat. Jeżeli więcej zarządców 

dbałoby o zimowe utrzymanie dróg, to akcja zimowa szybciej byłaby przeprowadzona 

(więcej sprzętu na drogach w tym samym czasie). Co do utrzymania czystości na drogach 

powiatowych, P. Mikołajczyk poinformował, że Powiat zaproponował kwotę w wysokości 

94.916 zł, natomiast jakie będą dokładne koszty okaże się po rozstrzygnięciu przetargu. Co do 

zakresu prac, poinformował, że będzie to: usuwanie nieczystości z pasów drogowych 

i poboczy w tym: pozbieranie i usunięcie zebranych nieczystości, wykaszanie poboczy, 

oczyszczanie i zamiecenie ulic po zimie, obustronne omiatanie ulic, parkingów na terenie 

miasta, w tym: zebranie, usuwanie nieczystości, liści, oczyszczenie opasek, odsłonięcie 

krawężników i zebranie ziemi, koszenie trawników oraz wygrabienie i wywiezienie liści. 

P. Mikołajczyk dodał, że przy zawieraniu porozumienia, będą jeszcze prowadzone negocjacje 

z powiatem w sprawie rozszerzenia zakresu i częstotliwości wykonywanych prac. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/479/14 w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości 

Powiatu Wyszkowskiego. 
 

3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych 

stawek opłaty targowej. Poinformował, że w związku z tym, że zmniejszyła się 

powierzchnia targowiska udostępnionego handlującym, proponuje się zmianę uchwały 

w zakresie zarówno opłaty targowej jak i organizacji stanowisk przeznaczonych do handlu. 

Burmistrz proponuje, aby cały dostępny teren targowiska podzielić na konkretne boksy 

i ustanowić za nie stałe opłaty. Do tego doszłaby opłata rezerwacyjna, która wpływałaby 

bezpośrednio do urzędu, a nie jak do tej pory, do zarządcy targowiska. Opłaty na targowisku 

byłyby zróżnicowane również ze względu na to, czy handel odbywałby się tam tylko we 

wtorki i piątki czy przez cały tydzień (podział targowiska na część A i B). Proponuje się 

następujące opłaty za sprzedaż na targowisku:  

1. Za sprzedaż na placu targowym za każdy rozpoczęty m²: 

a) artykułów rolnych - 3,00 zł; 

b) artykułów pochodzenia przemysłowego - 4,00 zł. 

2. Za sprzedaż artykułów na placu targowym na wyznaczonym stoisku: 

a) niezadaszonym o wymiarach 3 m x 4 m - 15,00 zł; 

b) niezadaszonym o wymiarach 4 m x 6 m - 25,00 zł; 

3. Za sprzedaż artykułów na terenie Miasta Wyszków poza targowiskiem: 

a) za każdy rozpoczęty 1 mb - 15,00 zł;  

Powyższa uchwała obowiązywałaby od dnia 1 czerwca br.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Szczerba spytał, jak zostanie zdefiniowany 1 mb poza targowiskiem? 

P. Mikołajczyk poinformował, że w tym przypadku mierzona będzie tylko długość tzw. 

„lady”, natomiast głębokość stanowiska nie będzie brana pod uwagę. 

P. Abramczyk spytał, czy na targowisku starczy miejsca dla wszystkich chętnych? 

P. Mikołajczyk uważa, że tak. Teren zostanie podzielony na ponad 250 stanowisk, więc 

wszyscy chętni powinni się zmieścić. Zarządca targowiska poinformował, że z dokonanych 

obliczeń wynika, że potrzebnych będzie 217 stanowisk. 

P. Piątek spytał, czy pkt. 3 w § 1 dopuszcza handel poza targowiskiem na wszystkich ulicach 

miasta i tych powiatowych, wojewódzkich i gminnych? Czy taka dobrowolność nie 

spowoduje zastawiania chodników, niszczenia trawników? Uważa, że ten zapis jest zbyt mało 

szczegółowy. 

P. Mikołajczyk poinformował, że to sami kupcy domagają się możliwości sprzedaży swoich 

towarów poza targowiskiem. Handel będzie dopuszczony tylko na terenach gminnych.  

P. Dziubłowski uważa, że trzeba wcześniej określić konkretne miejsca dla takiego handlu. 

Nie może być tak, że teraz handlujący dostaną zgodę, a potem zgoda ta będzie im cofana.  

P. Mikołajczyk poinformował, że takie miejsca do handlu będą wcześniej wyznaczone. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że handel będzie dopuszczony tylko w miejscach 

wyznaczonych przez Burmistrza i głównie tylko do sprzedaży własnych płodów rolnych 

(głównie owoców sezonowych). Regularna sprzedaż roczna musi być bardziej ograniczana 

i kontrolowana, ponieważ do tego typu działalności jest przeznaczone targowisko miejskie. 

Na komisje przychodziła delegacja kupców, która prosiła o możliwość handlu przy sklepie 
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„Polo” przy ul. Sowińskiego. Największym przeciwnikiem sprzedaży w tym miejscu był 

zarząd spółdzielni mieszkaniowej i mieszkańcy okolicznych bloków. Trzeba więc zachować 

rozsądek w wyznaczaniu takich miejsc do handlu, biorąc również pod uwagę stanowisko 

radnych, które mówiło o powolnym wychodzeniu z prowadzenia handlu ulicznego 

z samochodów czy budek, które nie wyglądają zbyt estetycznie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/480/14 w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek 

opłaty targowej. 
 

4) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformował, że w dniu 3 lutego 2014 r. wpłynął do urzędu wniosek Pana Pawła Turek 

w sprawie nadania nazwy „Lipowa”, „Bukowa” lub „Klonowa” ulicy położonej w Rybienku 

Nowym. Merytoryczna Komisja Promocji i Kultury na swoim posiedzeniu w dniu 17 marca 

2014 r. pozytywnie zaopiniowała nazwę „Lipowa”, w związku z powyższym, został 

przygotowany projekt powyższej uchwały.  

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

P. Mickiewicz poinformował, że na terenie miasta Wyszkowa również jest ulica Lipowa 

i uważa, że w miejscowościach przyległych do Wyszkowa nie powinno nadawać się takich 

samych nazw ulic. Trzeba się liczyć z tym, że może za jakiś czas, taka miejscowość zostanie 

przyłączona do miasta i wtedy na terenie Wyszkowa byłyby dwie takie same ulice. Zwrócił 

się z wnioskiem, aby wstrzymać procedurę nadania nazwy „Lipowa” i przełożyć projekt 

uchwały na następną sesję z nową propozycją nazwy ulicy. 

P. Mikołajczyk uważa, że jak na razie Rybienko Nowe, to odrębna miejscowość i nie widać 

skłonności mieszkańców do przyłączenia się do Wyszkowa. Ponadto uważa, że skoro 

Komisja Promocji i Kultury, która jest komisją merytoryczną w tej sprawie, pozytywnie 

zaopiniowała tę nazwę, to taką nazwę powinno się nadać.  

Burmistrz – P. Nowosielski zasugerował, że może można wybrać inną nazwę, którą 

wnioskodawca proponował? 

P. Mikołajczyk poinformował, że proponowane przez wnioskodawcę inne nazwy, czyli 

„Klonowa” i „Bukowa” również występują już w innych miejscowościach. 

P. Wróbel zgłosił wniosek, aby projekt uchwały odesłać z powrotem na komisje.  

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Mickiewicza i radnego Wróbla, aby wrócić projekt uchwały do ponownych prac na komisje 

i przedstawić nową propozycję nazwy ulicy. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 9, przeciw – 6, wstrzym. się – 2), 

pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 
 

5) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że środki finansowe dla powiatu 

zostaną przeznaczone na przebudowę drogi powiatowej – ul. I Armii Wojska Polskiego 

w wysokości 50% udziału własnego wartości zadania, nie więcej niż 1.377.748 zł oraz na 

dokonanie remontu dróg powiatowych położonych na terenie Gminy Wyszków metodą 

powierzchniowego utrwalenia – w wysokości 50% wartości zadania, nie więcej niż 
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100.000 zł. Powyższe środki już wcześniej zostały uwzględnione w budżecie Gminy 

Wyszków. 

P. Abramczyk zasugerował, aby w trakcie następnych rozmów z powiatem, dotyczących 

udzielenia im pomocy finansowej, odsyłać ich do innych instytucji, tak jak to robi np. Ostrów 

Maz. Tam starostwo potrafi sobie poradzić z drogami, szpitalem, spółkami wodnymi czy 

innymi inwestycjami. Może warto skontaktować starostę Wyszkowskiego ze Starostą 

Ostrowskim - Panem Kamińskim, który udzieliłby wskazówek w jaki sposób można 

pozyskiwać środki zewnętrzne. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/481/14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

6) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów położonych w Wyszkowie. 

Poinformowała, że powyższy plan jest zbiorówką, dotyczącą obszarów rozrzuconych po 

całym mieście. Projekt uchwały został przygotowany zarówno na potrzeby mieszkańców 

(wpłynęło dużo wniosków) jak i na potrzeby gminy. Podstawowym zadaniem planu będzie 

określenie warunków zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. W planie znajdują się 

nieruchomości położone m.in. przy ul. I AWP, gdzie zmienia się przeznaczenie gruntów pod 

szerokie usługi. Przedsiębiorcy mający tam swoje działalności, wyrażają chęci rozbudowy 

swoich firm (P. Jędrzejczyk – opony, Dom Weselny – „Ruczaj”, sklep meblowy, 

hydrauliczny). Następne nieruchomości, które obejmuje powyższy plan położone są przy 

ul. 3 Maja, naprzeciwko szpitala. Wystąpiła tam konieczność wyznaczenia skarpy 

osuwiskowej. Następne nieruchomości, to teren dworca PKP (wprowadzenie możliwości 

usług komercyjnych i publicznych), działka przy skrzyżowaniu ul. I AWP – Matejki (wniosek 

o rozbudowę zakładu optycznego P. Kuśmierczyk), nieruchomość przy ul. Szpitalnej należąca 

do firmy Pomelac (firma chce wybudować tam nowy biurowiec i parkingi) oraz 

nieruchomości przy ul. Reja i Kochanowskiego (wystąpiła tam konieczność przesunięcia linii 

zabudowy). P. Kozon dodała, że powyższy plan zostanie uchwalony po wejściu w życie 

nowego studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Wyszków.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/482/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

obszarów położonych w Wyszkowie. 
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7) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla kwartału ulic: Generała Józefa 

Sowińskiego, Pułtuskiej, Wąskiej, Tadeusza Kościuszki oraz terenu położonego 

pomiędzy ulicami: Kościelną, Ignacego Daszyńskiego, Białostocką i Skwerem Jana 

Pawła II. Poinformowała, że podstawowym zadaniem planu jest określenie warunków 

zabudowy i zasad zagospodarowania terenu celem uporządkowania centrum Wyszkowa. 

Przed uchwaleniem planu, do Burmistrza wpłynęło kilka wniosków o zmianę planu dla 

analizowanego obszaru. Większość z nich dotyczyła m.in. dopuszczenia w ścisłym centrum 

funkcji mieszkaniowej, podziału obszarów funkcjonalnych planu na kilka zadań 

inwestycyjnych. P. Kozon poinformowała, że w stosunku do projektu uchwały, którą 

otrzymali radni, nastąpiła zmiana w obszarze oznaczonym symbolem MU1 – przy 

ul. Kościelnej (teren zabudowy śródmiejskiej z dopuszczeniem usług został zmieniony na 

obszar oznaczony symbolem MNU – zabudowa jednorodzinna, 3 kondygnacje, z usługami na 

dole). Następnie P. Kozon poinformowała, że do planu wniesiono 18 uwag, z których 9 

zostało uwzględnione w całości, 2 w części, natomiast 7 nie zostało uwzględnionych. 

P. Kozon poinformowała, że zgodnie z przepisami, wszystkie zgłoszone uwagi, które nie 

zostały uwzględnione przez Burmistrza muszą być przegłosowane przez radę. Następnie 

P. Kozon omówiła zgłoszone uwagi. 



LISTA UWAG WNIESIONYCH DO WYŁOŻONEGO DO PUBLICZNEGO WGLĄDU PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA WYSZKOWA DLA KWARTAŁU ULIC: GENERAŁA JÓZEFA SOWIŃSKIEGO, 

PUŁTUSKIEJ, WĄSKIEJ, TADEUSZA KOŚCIUSZKI ORAZ TERENU POŁOŻONEGO POMIĘDZY ULICAMI: KOŚCIELNĄ, IGNACEGO 

DASZYŃSKIEGO, BIAŁOSTOCKĄ I SKWEREM JANA PAWŁA II 

nieuwzględnionych przez Burmistrza Wyszkowa oraz sposób ich rozpatrzenia przez Radę Miejską w Wyszkowie. 

 

L.p 

Data 

wpły

wu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej 

i adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości 

której, dotyczy 

uwaga  

Ustalenia 

projektu 

planu dla 

nieruchomoś

ci której 

dotyczy 

uwaga. 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza Wyszkowa 

w sprawie rozpatrzenia 

uwagi  

Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej w Wyszkowie 

w sprawie rozpatrzenia 

uwagi  Głosowanie radnych 
uwaga 

uwzględ

niona 

uwaga 

nieuwzgl

ędniona 

uwaga 

uwzględ

niona 

uwaga 

nieuwzgl

ędniona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 13.01. 

2014r. 

Świercz  

Lucjan i Mirosława, 

Łapiński Jerzy, 

Podleś Hubert 

i Bożena 

Wnosimy o utrzymanie w mocy 

ustaleń wynikających z 

uchwalonego planu 

zagospodarowania przestrzennego 

„Centrum” terenu przy ulicy 

Kościelnej, a tym samym 

utrzymanie wskaźnika 

powierzchni zabudowy oraz 

zabudowy w części zwartej, w 

części wolnostojącej z 

zachowaniem przepisów prawa 

budowlanego. 

 

4450/1, 4453, 

4454 

 

U2, MWU8 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

2. 06.12. 

2013r. 

„SPOŁEM” 

Powszechna 

Spółdzielnia 

Spożywców 

w Wyszkowie 

ul. Sowińskiego 61 

07-200 Wyszków 

Wnosimy o pozostawienie 

budynku wg obowiązującego 

planu, zwiększając powierzchnię 

zabudowy  nowo projektowaną. 

4447/6, 

4447/4 

U1   

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

3. 10.01. 

2014r. 

Bajorek  

Janina i Krzysztof 

Brak zgody na zmianę 

przeznaczenia funkcji terenu z 

funkcji zabudowy jednorodzinnej 

na wielorodzinną  

4824/4 MWU4  +  + „za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 2 
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4. 13.01. 

2014r. 

Podleś Hubert i 

Bożena  

 

Utrzymanie linii zabudowy około 

2 m od krawędzi jezdni, a nie 

4 m. 

4454 U2   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 1 

„wstrzym.się” - 0 

5. 16.01. 

2014r. 

Hanna 

Nowakowska 

Jacek Nowakowski 

Helena 

Nowakowska 

Brak zgody na zmianę 

przeznaczenia funkcji terenu z 

funkcji zabudowy jednorodzinnej 

na wielorodzinną  

  

4824/2 MWU4   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 2 

6. 15.01. 

2014r. 

Zofia Jaworska 

Małgorzata Jarecka 

Bogusław Jaworski 

Adam Jaworski 

Kazimiera 

Wojnarowska 

Niklewscy  

Barbara i Jacek 

Niklewscy 

Tomasz i Krystyna 

Prosimy o zmianę zapisu w 

kwartale obejmującym nasze 

działki z planowanego UMW4 na 

MWU7. Jednocześnie prosimy o 

możliwość wybudowania na 

naszych działkach budynku o 

wysokości 18m, 5 kondygnacji 

naziemnych. 

4845/3, 

4845/2, 

4845/1 

UMW4, 

KDD5 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 2 

7. 17.01. 

2014r. 

 

Celina Słupek 

1. Wykreślenie pkt.3 §17 w 

tekście planu dotyczącego 

dopuszczenia realizacji 

przyulicznych miejsc 

postojowych na terenach dróg 

publicznych zlokalizowanych 

na  obszarze planu. 

2. Zapisy planu powinny 

przewidywać na działce 4823, 

4 metrowy dojazd do działki 

4824/3. 

3. Wykreślenie lit. d pkt.3 §39 

w tekście planu, mówiące o 

powierzchni biologicznie 

czynnej ustalonej jako 10%. 

Ponieważ ze Studium wynika, 

że pow. Biol. Czynna  dla 

terenu MU-S  może wynosić 

40%.  

4824/3 MWU2, 

MWU3, 

MWU4 

  

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

  

+ 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 2 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 3 
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4. Wykreślenie lit. b pkt.5 §39 w 

tekście planu, mówiące o 

maksymalnej ilości 

kondygnacji naziemnych do 6. 

Ponieważ ze Studium wynika, 

że maksymalna wysokość 

zabudowy to 5 kondygnacji. 

5.  Wykreślenie lit. b pkt.4 §39 w 

tekście planu, mówiące o 

maksymalnej wysokości 

zabudowy do 21m. Ponieważ 

ze Studium wynika, że 

maksymalna wysokość 

zabudowy to 18m. 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 3 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 3 

8. 17.01. 

2014r. 

Zyśk Roman i Anna Wnoszę o uwzględnienie w planie 

dla ulicy Kościelnej sześciu 

kondygnacji projektowanej 

zabudowy 

 MWU8   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

9. 17.01. 

2014r. 

Deluga Alfred Wnoszę o zmianę linii zabudowy 

z 4 m do 2 m. 

4456/2, 

4456/1 

U2   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

P. Szczerba spytał, co w sytuacji w której obecnie na tych terenach występuje zabudowa 

jednorodzinna, a nowy plan przewiduje tam zabudowę wielorodzinną? 

P. Kozon poinformowała, że jest zapis w planie, że zabudowa jednorodzinna pozostaje do 

tzw. „naturalnej śmierci budynku” (można ją cały czas użytkować czy remontować). Dopiero, 

gdy inwestor będzie chciał wybudować nowy budynek, będzie musiał dostosować się do 

zapisów nowego planu.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/483/14 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla kwartału ulic: Generała Józefa 

Sowińskiego, Pułtuskiej, Wąskiej, Tadeusza Kościuszki oraz terenu położonego 

pomiędzy ulicami: Kościelną, Ignacego Daszyńskiego, Białostocką i Skwerem Jana 

Pawła II. 
 

P. Bachański - Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.50. 

Po przerwie P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady  wznowiła obrady sesji. 
 

8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą m.in.: 

1. Wprowadzenia wydatków na lata 2014 – 2015 na realizację zadania „Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej Gminy Wyszków”. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/484/14 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. 
 

9) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2014 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane w budżecie to m.in.: 

 wzrost dochodów z tytułu:  

 sprzedaży mienia (+725.323 zł); 

 otrzymanej dotacji na projekt „Razem bezpieczniej” (99.722 zł); 

 otrzymanej dotacji na modernizację placu zabaw przy Szkole Podstawowej 

w Skuszewie (27.500 zł); 

 otrzymanej dotacji na stypendia dla uczniów (61.757 zł); 
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 otrzymanej dotacji na naukę pływania dla dzieci (17.915 zł); 

 dochody „własne” placówek oświatowych (+17.083). 

 wzrost wydatków z tytułu: 

 wykonania dokumentacji na budowę ul. Przelotowej i Ogrodowej (+50.000 zł); 

 budowy ul. Centralnej (do Kauflandu) (+150.000 zł); 

 modernizacji drogi w Leszczydole Pustki (+150.000 zł); 

 wykonania dokumentacji na modernizację ulic Zapole i Geodetów (+70.000 zł); 

 modernizacji ul. Komisji Edukacji Narodowej (+180.000); 

 remontu w blokach komunalnych (+70.000 zł); 

 realizacji projektu „Razem bezpieczniej” (+142.460 zł) w tym montaż kamer 

monitoringu i doświetlenie przejść dla pieszych w ramach projektu „Poprawa 

bezpieczeństwa mieszkańców Wyszkowa” (+87.500 zł); 

 modernizacji placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Skuszewie (+55.500 zł); 

 modernizacji centrali wentylacyjnej w budynku WOSiR-u (+17.500 zł). 

 przekazania dotacji na naukę pływania (+36.000 zł); 

 na realizację przedsięwzięcia pn.: „Plan gospodarki niskoemisyjnej Gminy 

Wyszków” (+17.000 zł). 

 zmniejszenie wydatków na monitoring miejski (-67.500 zł). 

 w planie wydatków majątkowych na 2014 r. w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050 

został zmieniony tytuł inwestycji z „Budowa ulicy Piaski w Kamieńczyku” na „Budowa 

ulic Piaski i Spokojnej w Kamieńczyku”. 
 

Skarbnik poinformował, że łącznie wydatki i dochody wzrastają o kwotę 949.300 zł.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVII/485/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2014 r. 
 

Ad. 9. 

P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 r. (załącznik nr 3 do protokołu) 

Poinformowała, że zgodnie z przepisami, Burmistrz jest zobowiązany do przedłożenia 

powyższego sprawozdania radnym w terminie do 30 kwietnia. Poinformowała, że w 2013 r. 

na realizację zadań publicznych we współpracy z III sektorem przeznaczono kwotę 564 160,00 zł. 

Organizacje pozarządowe mogły ubiegać się o przyznanie powyższych środków w trybie art. 13 

ust.1 Ustawy. Kwota przekazana NGO-som na realizowane w 2013 r zadania pożytku 

Publicznego była o 286 160,00 zł. wyższa w stosunku do roku poprzedniego (2012). 

P. Stępkowska dodała, że na politykę społeczną urząd przekazał 41% wszystkich środków 

finansowych, na sport – 31%, na kulturę – 13%, na bezpieczeństwo publiczne – 12%, na 
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bezdomne zwierzęta – 3%. Do organizacji pozarządowych, które otrzymały dotacje z urzędu 

należą m.in.: MKS Bug Wyszków, KS Camper Wyszków, UKS Polonez Wyszków, 

Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami, Ochotnicza Straż Pożarna, Stowarzyszenie Przyjaciół 

Wyszkowa Puszczy Białej i Kamienieckiej, Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, Fundacja 

“Idzik”, “Stowarzyszenie Pomocy Rodzinom”, Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych 

WIATRAK, Wyszkowska Wielobranżowa Spółdzielnia Socjalna „Szron”. Wszystkie 

organizacje pozarządowe otrzymują od urzędu nie tylko pomoc finansową, ale również 

lokalową, doradczą, organizacyjna oraz prawną. P. Stępkowska poinformowała, że w 

Wydziale Promocji, Kultury i Sportu sprawami organizacji pozarządowych zajmuje się Pani 

Elżbieta Świtalska.  

P. Mickiewicz uważa, że współpraca organizacji pozarządowych z urzędem gminy jest na 

bardzo dobrym poziomie. Pracownicy urzędu są bardzo elastyczni i bardzo pomocni.  

P. Piórkowska spytała ile stowarzyszeń działa na terenie Gminy Wyszków? 

P. Stępkowska poinformowała, że czynnie działających stowarzyszeń jest około 20. 

P. Piórkowska spytała od czego zależy wysokość dofinansowania organizacji pozarządowej? 

P. Stępkowska poinformowała, że wysokość dofinansowania zależy od rozstrzygnięcia 

przetargu. Po ustaleniu kwoty zostaje ona wpisana do budżetu gminy i przyjęta przez radnych. 
 

Ad. 10, 11. 

P. Kamilla Puławska - Inspektor ds. Profilaktyki Uzależnień przedstawiła Sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2013 (załącznik nr 4 do protokołu) oraz Sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2013 – 2016 w Gminie 

Wyszków. Sprawozdanie za rok 2013 (załącznik nr 5 do protokołu). Poinformowała, że na 

rok 2013, na sprawy związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych, 

zaplanowano wydatki w wysokości 669.933,00 zł oraz dodatkowo na funkcjonowanie 

Świetlicy Socjoterapeutycznej zaplanowano kwotę w wysokości 180.760,00 zł. Do Gminy 

Wyszków wpłynęły środki z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych w wysokości 813.479,00 zł. W wydatkach na realizację Programu 

wykorzystano kwotę 633.351,33 zł oraz dodatkowo 180.058,09 zł na funkcjonowanie 

Świetlicy Socjoterapeutycznej. 

Wydatkowanie środków: 

1. Gminna Komisja Rozwiazywania Problemów Alkoholowych – koszt 33.465,00 zł 

(posiedzenia GKRPA, rozmowy motywacyjno – interwencyjne, kontrole punktów, 

szkolenia). Wpłynęło 119 wniosków o nałożenie obowiązku leczenia odwykowego, 

94 skierowano do Sądu. Koszt procedury sądowej (opinii w przedmiocie uzależnienia 

i koszty sądowe) to 41.370,00 zł. 

2. Wspieranie działalności leczniczej i pozaleczniczej placówek leczenia uzależnień – 

12.749,98 zł (Poradnia w Wyszkowie 2.750 zł, Ośrodek stacjonarny w Łomży – 

9.999,98 zł). 

3. Gminny Punkt Promocji Zdrowia i Profilaktyki – koszt 75.883,83 zł (wynagrodzenia, 

szkolenie, wynajem lokalu, zakupy w tym: 14.654,00 zł dotacja z innych gmin). Porady 

indywidulane 305 osób i 513 porad indywidualnych, porady grupowe 101 osób i 983 

porady grupowe. 
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4. Wspieranie działalności środowisk abstynenckich (zloty abstynenckie, warsztaty 

terapeutyczne) ok. 127 osób, koszt – 10.920,00 zł. 

5. Pikniki profilaktyczne oraz Bezalkoholowy Bal Karnawałowy – odbyły się 3 pikniki, 

w których uczestniczyło ok. 4350 osób - koszt 48.308,77 zł oraz bal bezalkoholowy na 

500 osób - koszt 7.999,35 zł. 

6. Kampania edukacyjno – informacyjna przeciwdziałająca nietrzeźwości na drogach „Nie 

zabijaj” –  koszt 5.098,42 zł. 

7. Szkolenia dla nauczycieli, pedagogów, psychologów, policjantów, strażników miejskich, 

sprzedawców napojów alkoholowych oraz osób pracujących w obszarze profilaktyki 

i rozwiazywania problemów alkoholowych, organizacji Pożytku publicznego – 12 szkoleń, 

710 osób, koszt - 16.080,00 zł. 

8. Szkolenia/warsztaty/wywiadówki profilaktyczne dla rodziców – 14 działań, 489 rodziców, 

- koszt 13.600,00 zł. 

9. Programy profilaktyczne/warsztaty/treningi skierowane do dzieci i młodzieży – ok. 

3.807 osób, koszt - 68.604,08 zł 

10. Współpraca z organizacjami pozarządowymi – 16 projektów, 1.106 osób, koszt - 

232.280,00 zł. 

11. Świetlice: Socjoterapeutyczna „Słoneczna” – 54 osoby, koszt - 180.058,09 zł, Świetlica 

środowiskowa w Skuszewie – 48 osób, koszt - 12.200,00 zł, zajęcia opiekuńczo – 

wychowawcze w Lucynowie, Gulczewie, Kamieńczyku, Łosinnie – 68 osób, koszt - 

20.485,90 zł. 

12. Wakacje (bez tych organizowanych przez organizacje pożytku publicznego) – 

Wypoczynek letni z programem socjoterapeutycznym (organizator OPS) – 20 osób, koszt - 

14.900,00 zł, wakacyjne zajęcia w Kamieńczyku i Lucynowie – 43 osoby, koszt – 

7.552,00 zł. 

Następnie P. Puławska poinformowała, że na sprawy związane z realizacją Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii, na rok 2013 zaplanowano wydatki w wysokości 

35.000,00 zł. W wydatkach na realizację Programu wykorzystano kwotę 30.401,02 zł. Środki 

te zostały przeznaczone na: 

1. Działania skierowane do rodziców i nauczycieli (szkolenia, wywiadówki profilaktyczne) – 

znaczna część finansowana z budżetu „alkoholowego”, merytorycznie obejmująca 

przeciwdziałanie narkomanii, koszt – 2.525,82 zł. 

2. Programy profilaktyczne/warsztaty/treningi skierowane do dzieci i młodzieży – ok. 

2.744 osób, koszt – 27.875,20 zł. 

P. Puławska poinformowała, że bardzo szczegółowe sprawozdania, zarówno w zakresie 

merytorycznym jak i finansowym, zostały przekazane radnym z materiałami na sesję. 

P. Abramczyk spytał, czy urząd posiada informacje ile osób objętych profilaktyką 

i leczeniem zostało wyleczonych całkowicie? Może trzeba wprowadzić jakieś zmiany 

w przepisach np. kodeksu karnego, aby leczenie było skuteczne i możliwe do 

wyegzekwowania? 

P. Puławska poinformowała, że urząd działa w ramach obowiązujących ustaw, dostosowując 

działania do lokalnych potrzeb. W skali kilku lat, dwa razy zostały przeprowadzone badania 

w tym kierunku i widać, że jest minimalna poprawa. Niestety choroby alkoholowej nie da się 

całkowicie wyleczyć, można ja tylko zaleczyć.  
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Ad. 12. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Ocenę zasobów 

pomocy społecznej w Gminie Wyszków (załącznik nr 6 do protokołu). Poinformowała, że 

zgodnie z art. 16a ustawy o pomocy społecznej gminy, powiaty i samorządy województwa 

mają obowiązek przygotować ocenę zasobów pomocy społecznej. Ocenę, sporządzoną 

w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej, organy wykonawcze 

jednostek samorządu terytorialnego muszą przedstawić do dnia 30 kwietnia odpowiednio: 

radom gmin, radom powiatów, a do dnia 30 czerwca sejmikom województw właściwych 

jednostek samorządu terytorialnego. Ocena wraz z rekomendacjami jest podstawą do 

planowania budżetu na rok następny. Ocena zawiera szczegółowe informacje dotyczące:  

1) Danych o sytuacji demograficznej i społecznej; 

2) Danych o korzystających z pomocy i wsparcia; 

3) Zadań Ośrodka Pomocy Społecznej; 

4) Innych rodzajów pomocy i świadczeń; 

5) Zasobów instytucjonalnych pomocy i wsparcia; 

6) Kadry jednostki organizacyjnej pomocy społecznej; 

 w tym: zatrudnienia pomocniczego w jednostce organizacyjnej pomocy społecznej 

oraz zespołów  pracy socjalnej i integracji społecznej w jednostce pomocy społecznej; 

7) Środków finansowych na wydatki w pomocy społecznej i innych obszarach polityki 

społecznej w budżecie jednostki samorządu terytorialnego; 

8) Aktywności projektowo-konkursowej jednostki organizacyjnej pomocy społecznej; 

9) Współpracy z organizacjami pozarządowymi - zadania zlecone w obszarze pomocy 

i wsparcia; 

10) Wskaźników oceny zasobów pomocy społecznej; 

11) Budżetu polityki społecznej. 

P. Mróz poinformowała, że poddając szczegółowej analizie dane zawarte w przedłożonej 

Ocenie zasobów pomocy społecznej w Gminie Wyszków, nasuwają się następujące wnioski: 

1) w roku 2013 o 108 osób zmniejszyła się liczba mieszkańców Gminy Wyszków. Prognoza 

roku 2015 zakłada jednak znaczny wzrost o 308 osób, ale w 2016 r. przewiduje znowu 

spadek o 178 osób (w latach 2010, 2011, 2012 liczba mieszkańców miała tendencję 

wzrostową); 

2) nadal utrzymuje się znaczna przewaga kobiet wśród mieszkańców gminy Wyszków 

zwłaszcza w wieku poprodukcyjnym; 

3) o 66 osób w 2013 r. spadła liczba osób bezrobotnych (tendencja spadkowa od 2010 r.) 

Prognozy zakładają wzrost w roku 2014 o 183 osoby i w 2015 r. o 100 osób; 

4) o 12 osób wzrosła liczba osób długotrwale bezrobotnych i prognozy zakładają dalszy 

wzrost; 

5) zmniejszyła się liczba osób bezrobotnych z prawem do zasiłku o 93 osoby. Prognozy 

roku 2014 i 2015 przewidują nieznaczny wzrost. 

6) w 2013 r. o 2 mieszkania zmniejszyła się liczba mieszkań komunalnych w zasobie 

gminy. Prognozy nie zakładają zmiany w liczbie lokali komunalnych; 

7) liczba wniosków o mieszkania komunalne w 2013 r. zmniejszyła się o 18, ale prognozy 

przewidują tendencję wzrostową w latach 2014 i 2015; 
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8) liczba mieszkań socjalnych nie zmieniła się w stosunku do roku 2012 (wynosi 38), ale 

prognozy przewidują nieznaczny wzrost; 

9) liczba oczekujących na mieszkania socjalne – 31 podlega niewielkim zmianom; 

10) w roku 2013 liczba wyroków eksmisyjnych bez wskazania lokali socjalnych nie 

zmieniła się, ale prognozy wskazują niewielką tendencję wzrostową; 

11) na terenie Gminy Wyszków brak jest żłobków, klubów dziecięcych, oddziałów 

żłobkowych w przedszkolach, jednak prognozy z 2014 r. wskazują powstanie takiej 

placówki z liczbą 20 miejsc w roku 2014 i 40 miejsc - w 2015 r. 

12) liczba miejsc w przedszkolach (wraz z oddziałami przedszkolnymi przy szkołach) 

w 2013 r. zmniejszyła się o 92, ale prognozy przewidują wzrost w 2014 r; 

13) ze względu na niewystarczającą liczbę miejsc w przedszkolach podobna liczba dzieci 

(w 2013 r. – 98) nie otrzymało miejsca w przedszkolu; 

14) liczba rodzin, którym udzielono pomocy i wsparcia zmniejszyła się nieznacznie 

o 28 rodzin w stosunku do 2012r.; 

15) liczba rodzin korzystających ze świadczeń pomocy społecznej w roku 2013 pozostała 

taka sama, jak w 2012 r. – 1149; 

16) wzrosła liczba rodzin otrzymujących świadczenie pieniężne, a zmniejszyła się liczba 

rodzin korzystających ze świadczeń niepieniężnych; 

17) powody przyznania świadczeń z pomocy społecznej to: 1. ubóstwo – spadek ilości 

rodzin w stosunku do roku 2012 o 33 rodziny, 2. bezrobocie – wzrost o 5 rodzin, 

3. niepełnosprawność – wzrost o 5 rodzin, 4. długotrwała choroba – spadek o 7 rodzin, 

5. bezradność – spadek o 9 rodzin, 6. alkoholizm – wzrost o 7 rodzin, 7. potrzeba ochrony 

macierzyństwa – wzrost o 6 rodzin, 8. bezdomność – wzrost o 1 rodzinę, 9. opuszczenie 

zakładu karnego – spadek o 7 rodzin, 10. narkomania – wzrost o 5 rodzin, 11. zdarzenie 

losowe – spadek o 3 rodziny, 12. sieroctwo – spadek o 2 rodziny, 13. przemoc w rodzinie 

– spadek o 62 rodziny. 

18) usługi opiekuńcze w stosunku do roku 2012 zmniejszyły się o 1 środowisko; 

specjalistyczne usługi opiekuńcze występują na tym samym poziomie co rok wcześniej – 

39 rodzin. 

19) poradnictwo specjalistyczne wzrosło o 17 rodzin, a praca socjalna prowadzona była 

w 824 środowiskach (wzrost o 312 rodzin); 

20) wzrosła liczba zawartych kontraktów socjalnych o 39. 

Świadczenie pieniężne: 

21) wzrosła liczba osób pobierających zasiłek stały o 31, a zasiłek celowy o 13; 

22) zmalała liczba osób pobierających zasiłek okresowy o 6 osób i zasiłek celowy w ramach 

programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” o 62 osoby. 

Świadczenia niepieniężne: 

23) zmniejszyła się liczba osób korzystających z posiłku o 76, w tym dzieci o 94, a o 18 

osób wzrosła liczba dorosłych; 

24) wzrosła liczba osób wymagających schronienia o 3 osoby; 

25) wzrosła liczba osób z odpłatnością za pobyt w DPS o 2 osoby. 

26) wzrosła liczba rodzin korzystających ze wsparcia asystenta rodziny o 14 rodzin; 

27) zmniejszyła się liczba rodzin pobierających zasiłki rodzinne i dodatki do zasiłków 

rodzinnych o 66 rodzin; 
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28) liczba osób pobierających świadczenie pielęgnacyjne zwiększyła się 1 rodzinę; 

29) liczba osób korzystających z zasiłku pielęgnacyjnego wzrosła o 70; 

30) w 2013 r. średniomiesięcznie z jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka 

skorzystało 29 osób, o 6 mniej (średniomiesięcznie) w stosunku do 2012 r.; 

31) ze świadczeń z funduszu alimentacyjnego korzystało o 15 osób więcej niż w 2013 r.; 

32) o 56 zmniejszyła się liczba osób pobierająca dodatki mieszkaniowe; 

33) składkę na ubezpieczenie zdrowotne opłacono za 332 osoby, co stanowi wzrost 

o 13 osób w stosunku do 2012 r.; 

34) liczba osób, za które opłacana jest składka na ubezpieczenie społeczne uległa 

nieznacznemu zmniejszeniu (o 1 osobę); 

35) liczba osób wykonujących prace społecznie użyteczne wzrosła o 10 osób; 

36) w 2013 r. wypłacono 528 uczniom stypendia socjalne i zasiłki szkolne (wzrost o 129); 

37) zasobem instytucjonalnym gminy jest Środowiskowy Dom Samopomocy „Soteria”, 

Dom Dziennego Pobytu „Senior”, Świetlica Środowiskowa w Skuszewie 

i Socjoterapeutyczna oraz jednostka specjalistycznego poradnictwa w postaci Punktu 

Profilaktyki i Promocji Zdrowia; 

38) gmina nie spełnia warunku zatrudnienia pracowników socjalnych w stosunku do liczby 

mieszkańców (jeden pracownik na 2 tysiące mieszkańców); 

39) kadra w znacznej większości posiada wyższe wykształcenie oraz specjalizację I i II 

stopnia w zawodzie pracownika socjalnego. 

40) Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zatrudnienie wspierane w postaci pracy 

wolontariuszy i stażystów oraz w ramach prac interwencyjnych; 

41) zauważalny jest stały wzrost kosztów prowadzenia i utrzymania zasobu 

instytucjonalnego, w tym również średni miesięczny koszt utrzymania w domach pomocy 

społecznej, w Środowiskowym Domu Samopomocy „Soteria” i Domu Dziennego Pobytu 

„Senior”. 

P. Mróz podsumowując powyższe, uważa, że Gmina Wyszków posiada dobre zasoby 

w zakresie pomocy społecznej. W dalszym ciągu Gmina powinna promować wszelkie 

inicjatywy wspierające osoby pozbawione zatrudnienia, finansować działania podejmowane 

w ramach Klubu Integracji Społecznej, prowadzić na większą skalę prace społecznie 

użyteczne i roboty publiczne oraz wspierać rozwój spółdzielni socjalnych. Gmina powinna 

również rozwijać dostępność do poradnictwa specjalistycznego oraz rozwijać samopomoc 

i grupy wsparcia. Należy podejmować działania w celu zwiększenia zasobu mieszkaniowego 

gminy, w tym mieszkań dla rodzin w kryzysie w wyniku przemocy domowej. Dla 

prawidłowej realizacji celów i zadań pomocy społecznej istotne znaczenie ma spełnienie 

warunku zatrudnienia jednego pracownika socjalnego na 2 tysiące mieszkańców, do czego 

należy dążyć P. Mróz uważa, że planując realizację zadań z zakresu pomocy społecznej, 

w dalszym ciągu szczególną uwagę należy zwrócić na działania ukierunkowane na ochronę 

i polepszenie warunków życia najsłabszych grup społecznych, zagrożonych wykluczeniem 

społecznym oraz na tworzenie warunków umożliwiających aktywne uczestnictwo w życiu 

społecznym.  
 

Ad. 13. 

P. Szczerba chciałby złożyć wniosek, aby rozpisać konkurs na projekt fontanny przy 

ul. Sowińskiego. Jeżeli nie będzie już takiej możliwości ze względu na ograniczenia czasowe, 
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to proponuje drugi wniosek, aby projekty fontanny, którymi urząd będzie dysponował, 

umieścić na stronie internetowej urzędu i spróbować przeprowadzić ankietę społeczną.  

P. Sosnowska uważa, że procedura z wnioskami znacznie wydłużyłaby realizację tej 

inwestycji i na pewno do końca roku nowa fontanna by nie powstała.  

P. Szczerba zgodził się, że może pomysł z ogłoszeniem konkursu zająłby zbyt wiele czasu, 

ale zamieszczenie projektów fontanny na stronie i danie możliwości mieszkańcom 

głosowania w tej sprawie np. przez okres jednego miesiąca, na pewno nie przedłuży realizacji 

tego zadania aż o tyle czasu, żeby nowa fontanna nie mogła powstać do końca roku.  

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował radnemu Adamowi Szczerbie za złożoną 

propozycję i poinformował, że zostanie ona na pewno przemyślana. 

Sekretarz – P. Goździewska zaapelowała do radnych i sołtysów, aby poinformowali 

mieszkańców o zmianie niektórych siedzib i granic obwodów wyborczych. Obwieszczenie 

w tej sprawie zostało zamieszczone na stronie Urzędu Miejskiego, a w wersji papierowej 

można je pobrać w urzędzie.  

P. Zaremba podziękował za szybkie i rzetelne posprzątanie ulic i chodników po zimie.  

P. Abramczyk zwrócił się z prośbą do Pani Naczelnik Wydziału SRG o przygotowanie 

w najbliższym czasie informacji dotyczących planowanych inwestycji na 2014 r. (tytuł 

inwestycji, koszt inwestycji, czy jest pozwolenie na budowę itp.). 

P. Fijałkowska poinformowała, że nie będzie z tym problemu, ponieważ wszystkie te 

informacje wydział uzupełnia na bieżąco. 

P. Turek poinformował, że w Kamieńczyku remontuje się budynek po byłej bibliotece, ale 

nie wszyscy są do końca z tego zadowoleni, ponieważ maluje się tylko dwie ściany, 

a pozostałe dwie mają zostać nieodnowione. P. Turek uważa, że skoro w tym budynku 

planowane jest zorganizowanie Izby Pamięci Kardynała Stefana Wyszyńskiego, to nie część, 

ale cały budynek powinien zostać odnowiony.  

Burmistrz – P. Nowosielski uważa, że cały budynek nie nadaje się do remontu, ponieważ 

jest on w takim stanie, że łatwiej byłoby go rozebrać i pobudować od nowa niż generalnie 

wyremontować. Izba Pamięci ma powstać przy współpracy z Parafią i funkcjonować tylko 

w sezonie letnim. Remont budynku koordynowany jest przez Wyszkowskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego, natomiast materiały budowlane zakupiła osoba prywatna. 

Zasugerował, że może warto zebrać ludzi, kupić farbę i pomalować dwie pozostałe ściany.  

P. Stańczak – Sołtys Krąg Nowych spytała, czy będzie szansa na pozyskanie przez 

mieszkańców dofinansowania do budowy szamb ekologicznych?  

P. Mikołajczyk poinformował, że jest możliwość składania takich wniosków, ale gmina 

może je tylko zebrać i przekazać odpowiednim instytucjom. Jest możliwość uzyskania 

takiego dofinansowania w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie 

Delegatura w Ostrołęce. Można zgłaszać się bezpośrednio do Funduszu lub składać wnioski 

do urzędu, a urząd przekaże je dalej.  

P. Stańczak poinformowała, że dofinansowanie z Funduszu wynosi 45% poniesionych 

kosztów. Czy gmina nie może dołożyć do tego jeszcze coś z własnego budżetu?  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że można się nad tym zastanowić, ale trzeba by 

było przeznaczyć na ten cel środki zaplanowane już na inne inwestycje. Zbyt dużo osób nie 

jest zainteresowanych budową takich szamb, a sfinansowanie przez Fundusz Ochrony 
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Środowiska połowy kosztów inwestycji, to duża pomoc. Można w przyszłym roku zastanowić 

się nad tym i ewentualnie zaplanować środki w przyszłorocznym budżecie.  

P. Wróbel poinformował, że również mieszkańcy Gulczewa poprą inwestycję budowy szamb 

ekologicznych. Następnie P. Wróbel podziękował i pogratulował wszystkim za to, że udało 

się rozwiązać konflikt dotyczący przejazdu przez osiedle przy ul. Bankowej. Sprawa została 

rozwiązana w ten sposób, że nowe drogi zostały wytyczone i udrożnione, a wjazd 

z ul. Bankowej został zablokowany słupkami.  

P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych 

w terminie do 30 kwietnia. 
 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 13³°, uznając porządek obrad XLVII zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska     Danuta Kukwa   Elżbieta Piórkowska 


